
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 21 czerwca 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo- Spolecznej - Pani Helena Rusak

Ad. l.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak o godz. 13:45 otworzyla wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 10 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak zapytala czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Skarbnik Robert Zwierzynski - poprosil o wyrazenie zgody na wniesienie do porzadku obrad

projektu uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok. Dokonuje sie

przesuniecia srodków w planie finansowym dochodów miedzy paragrafami w ramach grup,

rozdzialów i dzialów w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku innych wniosków Przewodniczaca Komisji - Pani Helena Rusak postawila

wniosek o zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze czlonkowie stalych komisji w

glosowaniu - 10 glosów "za" , bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych sie zatwierdzila

nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LXIII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczacego Rady Gminy Ksawerów

3.2. w sprawie zmiany regulaminu pracy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i

Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów

3.3. w sprawie okreslenia szczególowego sposobu konsultowania z radami dzialalnosci

pozytku publicznego lub organizacjami pozarzadowymi i podmiotami

wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnosci pozytku publicznego i o



wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczacych

dzialalnosci statutowej tych organizacji

3.4. w sprawie sprzedazy w drodze bezprzetargowej dzialki nr 504/17 polozonej w

Ksawerowie przy ul. Orzechowej

3.5. w sprawie sprzedazy w drodze przetargu ograniczonego ustnego dzialki nr 504/18

polozonej w Ksawerowie przy ul. Orzechowej

3.6 w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 1 500 zl)

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 2 025 zl )

3.8. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (2460 zl)

3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (3 000 zl)

3.10. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

3.11. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok (452339,40 zl)

3.12. w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w uzyczenie sredniego samochodu

ratowniczo- gasniczego z napedem 4x2 marki Iveco Eurocargo dla OSP w Woli

Zaradzynskiej, Gmina Ksawerów

3.13. w sprawie okreslenia szczególowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania

lub rozkladania na raty naleznosci pienieznych majacych charakter

cywilnoprawny, przypadajacych Gminie Ksawerów lub jej jednostkom

orgamzacYJnym

3.14. w sprawie procedury uchwalania budzetu gminy oraz rodzaju i szczególowosci

materialów informacyjnych towarzyszacych projektowi budzetu

3.15. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

4. ~prawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad. 3.2.

Radny Henryk Nowak - poprosil o udzielenie glosu Skarbnikowi p. Robertowi Zwierzynskiemu,

celem przedstawienia i omówienia projektu uchwaly.

Skarbnik Robert Zwierzynski - w ustawie o finansach publicznych wystepuje zapis dotyczacy

koniecznosci poinformowania komisji ds budzetu o planowanej zmianie przeznaczenia rezerw

celowych przez wójta gminy. W zwiazku z brakiem takiej komisji w Gminie Ksawerów,

wprowadza sie w zalaczeniu do uchwaly Rady Gminy Ksawerów Nr XI/56/97 w sprawIe

regulaminu pracy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów

W § 4 po pkt 12) dodaje sie pkt 13) w nastepujacym brzemieniu: ,,13) opiniowanie wniosków wójta

gminy w sprawie zmiany przeznaczenia rezerw celowych"



Radna Maria Wróbel - zapytala czy opiniowanie takiej decyzji nie zasiega sie na komisji przed

sesja, kiedy zbieraja sie wszyscy radni?

Skarbnik Robert Zwierzynski - otrzymalismy wyciag z posiedzenia komisji, gdzie zarzucono

Gminie Ksawerów, ze Komisja Rewizyjna i Komisja Przestrzenna nie jest odpowiednia do

opiniowania. Wlasciwa jest komisja ds budzetu, w przypadku Gminy Ksawerów - Komisja

Gospodarki. W zwiazku z ta sytuacja opiniowanie wniosków wójta gminy w sprawie zmiany

przeznaczenia rezerw celowych nalezalo przypisac jednej z komisji.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy nie powinno to jednak zostac przypisane Komisji

Rewizyjnej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Komisja Rewizyjna pelni funkcje kontroli, natomiast Komisja

ds budzetu sluzy opiniowaniu.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.3.

Karolina Kosakowska Pracownik Oswiaty Gmina Ksawerów - na Sesji Rady Gminy Ksawerów

dnia 11 marca 2010 r. podjeta zostala uchwala w sprawie przyjecia "Rocznego programu

wspólpracy Gminy Ksawerów z Organizacjami Pozarzadowymi oraz innymi podmiotami, o których

mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku publicznego i o

wo10n~ariacie na 2010 rok".

Projekt uchwaly na LXIII Sesje Rady Gminy Ksawerów w dniu 21 czerwca 2010 r. dotyczy

okreslenia szczególowego sposobu konsultowania z radami dzialalnosci pozytku publicznego lub

organizacjami pozarzadowymi i podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnosci

pozytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów pr.awa miejscowego w dziedzinach

dotyczacych dzialalnosci statutowej tych organizacji.

Radna Maria Wróbel - poprosila o podanie przykladu, co ulega zmianie po podjeciu

proponowanej uchwaly.

Karolina Kosakowska Pracownik Oswiaty Gmina Ksawerów - dotyczy to jedynie zmIany

prawnej. Wczesniej zobligowani bylismy przeprowadzic dyskusje na ten temat, obecnie konieczne

jest udokumentowanie- forma pisemna.
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Radna Maria Wróbel - zapytala jak wyglada sytuacja w stosunku do Towarzystwa Rozwoju

Ksawerowa?

Karolina Kosakowska Pracownik Oswiaty Gmina Ksawerów - nie wprowadza zadnych zmian.

Jezeli wystapi propozycja wprowadzenia programu wspólpracy - obowiazkiem bedzie

poinformowanie towarzystwo planowanych zmianach. Bez podjecia uchwaly w sprawie okreslenia

szczególowego sposobu konsultowania z radami dzialalnosci pozytku publicznego lub

organizacjami pozarzadowymi i podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnosci

pozytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach

dotyczacych dzialalnosci statutowej tych organizacji nie mozna konsultowac programu wspólpracy

na rok nastepny.

Radna Helena Rusak - zmiana dotyczy jedynie obowiazku udokumentowania, wprowadzenia na

pismie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 9 radnych, glosów przeciwnych nie

stwierdzono, glosów wstrzymujacych - 1.

e radna Maria Wróbel wstrzymala sie od glosu)

Ad. 3.4.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Elzbieta

Wizner - projekt uchwaly dotyczy sprzedazy w drodze bezprzetargowej dzialki li 504/17

polozonej w Ksawerowie przy ul. Orzechowej. Dzialka li 504/17 jest wlasnoscia Gminy

Ksawerów. Przeznaczona na cele zabudowy, nie ma jednak charakteru budowlanego, ze wzgledu na

ksztalt. Zaklad PGE Dystrybucja Lódz sp. z 0.0. zaproponowal wykupienie czesci terenu dzialki,

celem wybudowania na niej stacji transformatorowej, która rozwiazalaby problemy energetyczne,

chociaz czesci terenu. Powstaja w tym rejonie nowe zabudowy, na dzien dzisiejszy wystepuja juz

problemy z dostawa energii elektrycznej. Zaopatrzenie w energie elektryczna jest celem uzytku

publicznego. W zwiazku z propozycja zakladu PGE Dystrybucja Lódz dokonany zostal podzial

dzialki. Koszta zwiazane z podzialem- w calosci zostaly pokryte przez PGE Dystrybucja Lódz.

Soltys Antoni Archman - wyrazil swoje poparcie na sprzedaz dzialki, gdzie srodki finansowe

wplyna do budzetu Gminy Ksawerów.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - w tym rejonie jest duzy spadek napiecia. Potrzebny jest nowy

transformator. Decyzja zwiazana ze sprzedaza dzialki jest uzasadniona.
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Radna Urszula Swiatkowska - zapytala czy dodatkowym czynnikiem sprzedazy dzialki, bedzie

oswietlenie na ul. Orzechowej ?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - sprzedaz dzialki dotyczy jedynie zaopatrzenia mieszkanców w

energie elektryczna, ze wzgledu na duzy spadek napiecia w tym rej onie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.5.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Elzbieta

Wizner - dzialka 504/18 jest pozostala czescia w/w dzialki ( po wydzieleniu ). Dzialka ta nie moze

samodzielnie funkcjonowac. Zamyslem Gminy Ksawerów jest zorganizowanie przetargu dla

wlascicieli sasiadujacych dzialek, przylegajacych do dzialki 504/18. Jeden z mieszkanców wyrazil

chec zakupu tego terenu, celem powiekszenia metrazu swojej dzialki.

Radna Maria Wróbel- zapytala jaki jest metraz dzialki?

Kierownik Elzbieta Wizner - okolo 400 m.kw.

Radna Helena Rusak - zapytala czy jest zainteresowanie ta dzialka?

Kierownik Elzbieta Wizner - jeden z mieszkanców jest zainteresowany odkupieniem dzialki od

Gminy Ksawerów.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.6.

Skarbnik Robert Zwierzynski - poprosil o wyrazenie zgody na przeglosowanie czterech

projektów uchwal jednoczesnie - darowizny pieniezne z przeznaczenie na cele inwestycyjne

Gminy Ksawerów.

Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok darowizne pieniezna z

przeznaczeniem na cele inwestycyjne Gminy Ksawerów - 1 500 zl.



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.7.

Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok darowizne pieniezna z przeznaczeniem na

cele inwestycyjne Gminy Ksawerów - 2 025 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.8.

Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok darowizne pieniezna z przeznaczeniem na

cele inwestycyjne Gminy Ksawerów - 2 460 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.9'-

Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok darowizne pieniezna z przeznaczeniem na

cele inwestycyjne Gminy Ksawerów - 3 000 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.10.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy przesuniecia srodków w planie

finansowym dochodów miedzy paragrafami, grupami w ramach rozdzialów i dzialów w budzecie



Gminy Ksawerów na 2010 rok. Omylkowo kwota 1 500 zl oraz 2 058 zl zostala wpisana

dochody wlasne, a powinny zostac ujete w dochodach majatkowych.

Zmiana po stronie wydatkowej dotyczy kwoty 1 500 zl - budowa sieci wodno- kanalizacyjnej w ul.

Suchej w Ksawerowie - na budowe sieci wodno- kanalizacyjnej w ul. Ogrodniczej w Ksawerowie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.11.

Skarbnik Robert Zwierzynski - zwieksza sie plan dochodów i wydatków budzetu Gminy

Ksawerów na 2010 rok w wyniku otrzymania dotacji z Urzedu Marszalkowskiego w Lodzi w

wysokosci 452 339,40 zl z przeznaczeniem na realizacje zadania pn. "Zakup samochodu

ratowniczo- gasniczego dla OSP w Woli Zaradzynskiej" wspólfinansowanego ze srodków

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego

Województwa Lódzkiego na lata 2007-2014, Priorytet II - Ochrona srodowiska, zapobieganie

zagrozeniom i energetyka, Dzialanie 11.5- Zagrozenie srodowiska.

Druga czesc uchwaly dotyczy rozdysponowania srodków, które pozostaly z wykonanego zadania.

Przesuniecia srodków w planie finansowym dochodów i wydatków miedzy paragrafami, zadaniami,

dzialami, rozdzialami, grupami w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wydatki rozdysponowano m.in. na: utrzymanie punktów swietlnych - 180 000 zl

Wójt Gminy Maria Kopczewska - planuje sie zmiane oswietlenia na energooszczedne,

uzupelnienie brakujacych lamp oswietleniowych.

Radna Maria Wróbel- zapytala czego dotycza obecne zmiany?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - modernizacja Gminy Ksawerów (nowe lampy oswietleniowe

na ul. Szkolnej, ul. Lódzkiej, ul. Kosciuszki ).

Radna Maria Wróbel - zapytala czy nowo postawione lampy sa energooszczedne?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - sa to energooszczedne lampy.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.
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Ad. 3.12.

Skarbnik Robert Zwierzynski - Gmina Ksawerów pozyskala srodki finansowe z Urzedu

Marszalkowskiego na zakup samochodu ratowniczo- gasniczego o wartosci 522 160 zl,

wspólfinansowanego przez Unie Europejska z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lódzkiego na lata 2007-2013.

W umowie z Urzedem Marszalkowskim widnieje zapis, iz umowa zostanie sfinalizowana, po

przekazaniu samochodu ratowniczo- gasniczego dla OSP w Woli Zaradzynskiej.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie podjecie uchwaly, skutkuje niemoznoscia uzywania

samochodu ratowniczo- gasniczego.

Radny Bogumil Niewiadomy - poprzedni samochód nie nadawal sie juz do uzytku. Nowo

zakupiony samochód wyposazony jest w zbiornik 2 500 l, odpowiedni sprzet oswietlajacy teren,

wysoko wydajna pompe, która pozwoli na przeprowadzenie akcji, nawet tych bardziej

niebezpiecznych. Niewiele jednostek posiada taki asortyment. Samochód ratowniczo- gasniczy jest

nasza wizytówka i mozemy sie nim pochwalic.

Radna Helena Rusak - zapytala czy w momencie powodzi, samochód bedzie przydatny, czy

nalezaloby go jeszcze doposazyc?

Radny Bogumil Niewiadomy - w sytuacjach powodziowych przydalyby sie dodatkowo pompy

szlamowe, przeznaczone konkretnie do tego rodzaju dzialan.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wniosek zostal zlozony do Wojewódzkiego Zwiazku OSP RP

Województwa Lódzkiego o zakup dwóch pomp, sluzace do wypompowywania wody. Cena jednej

pomocy to koszt 9 800 zl. Wniosek zlozyla Straz OSP w Woli Zaradzynskiej, jedynie ona mogla

zlozyc taki wniosek. Dofinansowanie bedzie wynosilo ok. 50 % - 4 800 zl.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - powiedzial, ze marzenie strazaków sie spelnilo. Niech teraz

sluzy mieszkancom Gminy Ksawerów

Radny Bogumil Niewiadomy - zlozyl podziekowania na rece p. Wójt za wlozona prace oraz czas

w przygotowanie wniosku.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.



Ad. 3.13.

Skarbnik Robert Zwierzynski - w dniu 12.10.2006 r. na L Sesji Rady Gminy Ksawerów zostala

podjeta uchwala w sprawie ustalenia zasad umorzenia i udzielania ulg w splacie naleznosci

pienieznych gminnym jednostkom organizacyjnym. Uchwala dotyczyla wszelkich naleznosci, do

których nie stosowalo sie przepisów ordynacji podatkowej. Z dniem 01.01.2010 r. usuniete zostalo

slowo "umarzania" zastapione slowem "cywilno- prawnymi".

Wystepuje zapis o mozliwosci umarzania przez kierowników jednostek oraz wójta gminy ( badz

zastepcy, w przypadku nieobecnosci wójta gminy).

Umowy cywilno- prawne to wszystkie umowy zawarte pomiedzy osoba fizyczna, a Urzedem

Gminy.

Zastepca Wójta - zobowiazania podatkowe maja charakter prawa administracyjnego. Wystepuja

takze umowy cywilno- prawne, których dotyczy ta uchwala, np. przyjecie darowizny.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy radni musza wypowiadac sie w kazdej sprawie, nawet jezeli

dotyczy niewielkiej kwoty pienieznej ?

Zastepca Wójta - uchwala jest upowaznieniem dla wójt gminy - wykonanie uchwaly powierza sie

wójtowi gminy. Uchwala musi zostac podjeta.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.14.

Skarbnik Robert Zwierzynski - w wyniku zmiany ustawy o finansach publicznych, zmienily sie

zasady, np. przedstawiania budzetu, terminy przygotowania poszczególnych elementów do

przygotowania aktów planistycznych. Nie podjecie uchwaly, skutkuje niemoznoscia np.

opracowywania materialów planistycznych na lata nastepne.

W sejmie obecnie znajduje sie projekt ustawy dotyczacy koniecznosci powolania Rady Sportu,

która bedzie przewidywala w budzecie przeznaczenie srodków finansowych na pokrycie kosztów

zwiazanych ze sportem. W kazdej gminie bedzie musiala powstac Rada Sportu.

W latach poprzednich nie bylo funduszu soleckiego. Cala procedura ulegla zmianie.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.



Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.15.

Skarbnik Robert Zwierzynski - uchwala w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010

rok. Dokonuje sie przesuniecia srodków w planie finansowym dochodów miedzy paragrafami w

ramach grup, rozdzialów i dzialów w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok. Przesuniecie

srodków z §, które mialy koncówke 8 na § z koncówka 7. Zmiana zostala wprowadzona w

kwietniu 2010 r. Wszystkie zadania objete 2007-2013 musza zostac wpisane w klasyfikacje

budzetowa z 7 i 9.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 4.

W punkcie 'Sprawy rózne i wniesione' brak chetnych do zabrania glosu.

Ad. 5.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 14:40 zamknela wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

~~~
Marta Ziólkowska

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LXIII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyla

PRzeWODNICZACA

KOMISJI s~m~O~.WO'SPOLEl:ZNEJRady .l ~i~aterówHelena R~~k


